

Koller Auktionen - Lot 1154*

**A146 Furniture, Porcelain & Decoration - Thursday 18 September 2008,
10.00 AM**



SET OF 8 SIMILAR TAPESTRY FAUTEUILS "A LA REINE", Louis XV, the frames later and in the style of M. CRESSON (Michel Cresson, maitre 1740), the covering from the Manufacture de Beauvais, Paris circa 1750. Shaped, finely carved and gilt wood with flowers, leaves and frieze. Exceptionally fine coverings with Chinoiserie depictions, flowers and leaves. Gilding requires some restoration. Ca. 70x56x45x98 cm.

Louis XV, die Gestelle später und in der Art von M. CRESSON (Michel Cresson, Meister 1740), die Bezüge aus der Manufacture de Beauvais, Paris um 1750.

Holz moulüriert und fein beschnitzt mit Blumen, Blättern und Zierfries sowie vergoldet. Trapezförmiger Sitz, teils à chassis" "à chassis" auf wellig ausgeschnittener Zarge mit geschweiften Beinen. Flache, jochförmig abschliessende Rückenlehne mit gepolsterten

Koller Auktionen - Lot 1154*

**A146 Furniture, Porcelain & Decoration - Thursday 18 September 2008,
10.00 AM**

Armlehnen auf geschweiften -stützen. Ausserordentlich feine Bezüge mit Chinoiserie-Darstellungen, Blumen und Blättern. Vergoldung teils zu restaurieren. Ca. 70x56x45x98 cm.

[CatItem.ArtText.Text502]

CHF 60 000 / 90 000

€ 61 860 / 92 780

Koller Auktionen - Lot 1154*

**A146 Furniture, Porcelain & Decoration - Thursday 18 September 2008,
10.00 AM**

